
Protokół Nr 11/2024 

z obrad XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sokołowie Podlaskim 

w dniu 18 listopada 2024r. 

 

Obecnych: 15 radnych 

wg załączonej listy obecności. 

Osoby obecne spoza Rady wg załączonej listy obecności. 

 

Ad. 1 

Otwarcia XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sokołowie Podlaskim 

zwołanej na wniosek Burmistrza Miasta w trybie art.20 ust. 3 ustawy z dnia              

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn.:Dz.U. z 2024. poz.1465 ze 

zm.), dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej r.Daniel Krakowski, stwierdzając 

prawomocność obrad. 

Następnie odczytał porządek obrad (w zał.): 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Projekt uchwały RM w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Sokołów Podlaski na lata 2024 – 2039. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sokołów Podlaski na 

rok 2024. 

4. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 2 

Radni wyrazili zgodę poprzez aklamację na procedowanie projektu uchwały w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sokołów Podlaski na 

lata 2024 – 2039 (w zał.). 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Inwestycji i Finansów – zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, 

Komisja Gospodarki i Spraw Społ. – zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, 

Komisja Rozwoju- zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono głosów do dyskusji.. 

Przew.RM zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały 

w głosowaniu: za – 15, przeciw – 0, wstrzym. - 0 

Rada Miejska przyjęła uchwałę w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Sokołów Podlaski na lata 2024 – 2039 (Uchwała                   

Nr XI/36/2024). 

 

Ad. 3 

Radni wyrazili zgodę poprzez aklamację na procedowanie projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Miasta Sokołów Podlaski na rok 2024 (w zał.). 



 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Inwestycji i Finansów – zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, 

Komisja Gospodarki i Spraw Społ. – zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, 

Komisja Rozwoju- zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały, wyjaśniła  z czego wynikają zmiany 

w budżecie miasta. Na prośbę Przew.RM poinformowała, że rezerwy w Urzędzie 

tworzone są  czy w Ośrodku Kultury, czy pomocy społecznej, czy placówek 

oświatowych  tworzone są w związku z przewidywanymi wypłatami odpraw 

emerytalnych, nagród jubileuszowych, podwyżek, zwiększenia funduszu 

socjalnego. Jeśli następują zwiększenia typu podwyżki czy wypłata nagród, wtedy 

te pieniądze przesuwane są na konkretną jednostkę. Nie wykorzystane środki 

przeznacza się na inne cele w których brakuje tych środków. Z rezerw nie ma 

zakupów, nie ma płacenia za żadne usługi, tylko i wyłącznie dotyczy 

wynagrodzeń i pochodnych. 

 

Na pytanie r.Strzała nt. oświetlenia w ul.Siedleckiej, Naczelnik Wydz.ID 

p.K.Góral poinformował, że zostanie wymienione 32 lampy oraz wysięgniki plus 

okablowanie i zabezpieczenie. Musi to być zrobione w tym roku. Zadanie było 

kosztorysowane na podstawie dotychczas wykonywanych robót tego samego 

rodzaju. To jest przetarg, który rozstrzygnie koszt tego zadania,   to są tylko 

szacunki.  Do wymiany brakuje ok. 300 lamp. Lampy są z możliwością 

ściemniania czyli większość lamp na terenie miasta w nocy się po prostu 

przyciemnia o 30% żeby zaoszczędzić, to też jest dodatkowy układ, który 

podwyższa cenę lampy, ale to później się zwróci. 

 

r.K.Krakowski zwrócił się z pytaniem odnośnie realizacji inwestycji w Podlaskim 

Młodzieżowym Centrum Sport.-Rekreacyjnym – czy ta kwota, która jest 

zwiększana ok.  235tys.zł., jeżeli chodzi o regulacje Polskiego Ładu  w remoncie 

pływalni, zakończy już ten etap tak ostatecznie,  to co było zaplanowane jest 

zrobione i można przejść do następnego etapu? 

 

Naczelnik Wydz.ID p.K.Góral odp., że zrobione jest fizycznie, natomiast jest to 

na etapie rozliczeń w tym roku. Na kolejny etap jest już transza  na wymianę 

urządzeń podbasenia, plus remont szatni,  hali basenowej plaż i ścian te pieniądze 

już są, ale są do wydania w przyszłym roku. 

 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przew.RM zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały 

w głosowaniu: za – 15 przeciw – 0, wstrzym. – 0 

Rada Miejska przyjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Sokołów 

Podlaski na rok 2024 (Uchwała Nr XI/37/2024). 



Ad. 4 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przew.RM r.Daniel Krakowski dokonał 

zamknięcia XI Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sokołowie Podlaskim. 
(czas trwania sesji: 14.15-14.35) 

 

 

                                                                                        Przewodniczący obrad 

 

                                                                                            Daniel Krakowski 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:A.Kalata. 

 


